# ≫ 鲜酿宝莱纳啤酒 ≪

## Home-brewed Paulaner Beer



## 宝莱纳黄啤 PAULANER BRÄUHAUS LAGER

有着明亮的金色色泽,令人愉悦的麦芽香气和啤酒花香味,如同琥珀般醇厚。是一款全年都适合享用的啤酒。

**──** 适合搭配清淡的肉类和蔬菜。 **──** 

Our Paulaner Bräuhaus Lager is a bright golden beer, pleasantly malty with subtle notes of hops. Full-bodied, amber-colored and bottom-fermented. Due to our brewing style this beer is a true pleasure throughout the year.

Pairs well with light meats, light vegetables.

底部发酵 BOTTOM FERMENTED. 12,3% 麦汁浓度 ORIGINAL WORT 5,2%酒精 ALCOHOL



## 宝莱纳黑啤 PAULANER BRÄUHAUS DARK LAGER

一款尤为浓郁醇厚的佳酿,丰裕的麦芽味道混合着焦糖烤麦芽的气味,由经典的慕尼黑方式酿造,如果你正在寻找一款有个性的啤酒,我们的黑啤一定是你的首选。

适合搭配口味较重的肉类、蔬菜和奶酪。 A full-bodied beer specialty. Rich, intensely malty with subtle notes of caramel and roasted malt. A beer brewed in traditional Munich style. If you are looking for a beer with character then our Dark Lager is your first choice.

Pairs well with dark meats, dark vegetables, cheese.

底部发酵 BOTTOM FERMENTED. 12,3% 麦汁浓度 ORIGINAL WORT 5,0% 酒精 ALCOHOL



#### 宝莱纳白啤 PAULANER BRÄUHAUS WEISSBIER

为啤酒花园而生。琥珀色的酒体搭配云雾缭绕的白色绵密泡沫, 清新怡人,果味浓郁。这款啤酒的灵魂就是顶层发酵,赋予了它 自然绵密口感,果味中又带有淡淡的苦味。

**──** 适合搭配绝大多数菜品。 **──** 

Our Paulaner Bräuhaus Weissbier is a fresh, fruity beergarden classic – naturally cloudy, amber-colored with a strong, white foam head. The soul of this beer specialty is the top-fermenting yeast. This gives our Weissbier its distinctive character: naturally cloudy, fruity with a light bitterness.

Pairs well with most dishes.

顶层发酵 TOP FERMENTED. 12,3% 麦汁浓度 ORIGINAL WORT 5,2% 酒精 ALCOHOL